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Zápis z jednání obecního zastupitelstva 7. 2. 2024 

č. j. 1/2024 

I.) ZAHÁJENÍ: 18:00 hod. 

Přítomni: Ing. Báča Petr, Burešová Romana, Buriánek Martin, David Roman, Ing. Gálová Helena, 

Kejdová Jana, Kozák Martin, Řezníčková Jarmila, Šmída Jiří 

Omluveni:  

Neomluveni:  

 

Starostka oznámila, že pořizuje zvukový záznam pro pořízení zápisu a pro případné zpřístupnění na 

obecním úřadě. 

 

Ing. Petr Báča oznámil, že pořizuje zvukový záznam pro zveřejnění na Facebooku – Zvukové záznamy 

z průběhu jednání Zastupitelstva obce Staré Město. 

 

Starostka řekla, že minimálně půl roku žádný zvukový záznam nebyl zveřejněn. Ing. Petr Báča 

odpověděl, že je to pravda. 

 

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Ing. Gálová Helena 

Ověřovatelé:   Kejdová Jana, Šmída Jiří 

 

III.) PROGRAM JEDNÁNÍ: 
1. Zpráva starostky o provedených změnách rozpočtu od posledního zasedání do konce kalendářního roku 

2023. 

2. Zpráva o činnosti knihovny za rok 2023. 

3. Zpráva o provedené řádné inventarizaci k 31. 12. 2023. 

4. Smlouvy: 

• Dodatek č. 3 ke Smlouvě o odstranění odpadů – P-D Refractories CZ a.s., Velké Opatovice, 

• Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dotaci – Pardubický kraj. 

 

5. Územní plán obce – Změna č. 1 – doplnění obsahu. 

6. Rekonstrukce plotu u MŠ. 

7. Počet pracovníků a VPP pro rok 2024. 

8. Žádosti: 

• o poskytnutí investiční dotace na kanalizační přípojku k RD. 

9. Různé: 

• Výroční zpráva o poskytování informací za r. 2023, 

• Informace o podané žádosti o dotaci od PaK na věcné prostředky požární ochrany, 

• informace o předané stavbě cesty v Radišově dne 19. 12. 2023 od SPÚ, 

• informace o Tříkrálové sbírce,  

• informace o roční míře inflace. 

10. Diskuze + Závěr. 
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Návrhy na doplnění programu: 

Paní starostka navrhla doplnit program do bodu smlouvy o: 

• Smlouva o dílo na zhotovení dokumentace – Ing. Jan Hromádko. 

• Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo – M-Silnice a.s., Pardubice. 

• Dohoda o provedení práce – oprava sokolovny – Roman David. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o: 

• Smlouva o dílo na zhotovení dokumentace – Ing. Jan Hromádko. 

• Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo – M-Silnice a.s., Pardubice. 

• Dohoda o provedení práce – oprava sokolovny – Roman David. 

 

        Pro  9       Proti 0        Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

 

Schválení programu s navrženými změnami 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání s navrženými změnami. 

 

                Pro      9       Proti     0     Zdrželi se   0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

Ad 1) Zpráva starostky o provedených změnách rozpočtu od posledního zasedání do konce 

kalendářního roku 2023 

Starostka seznámila zastupitelstvo se zprávou o provedených změnách rozpočtu od posledního zasedání 

do konce kalendářního roku 2023.  

 

 

Ad 2) Zpráva o činnosti knihovny za rok 2023 

Pan XXX přečetl zprávu: 

Knihovnu navštívilo 63 čtenářů, byla otevřená 60x, z toho 9x pro školu, vypůjčilo se celkem 614 knih. 

Pan XXX navrhl, že by zašel do klubu důchodců a v případě zájmu by půjčoval knihy i pro důchodce.  

 

 

Ad 3) Zpráva o provedené řádné inventarizaci k 31. 12. 2023 

Pan Šmída přednesl zprávu o inventarizaci. 

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zprávu o provedení řádné inventarizace k 31. 12. 2023. 

 

                Pro      9       Proti 0         Zdrželi se   0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 
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Ad 4) Smlouvy: 

a) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o odstranění odpadů – P-D Refractories CZ a.s., Velké Opatovice 

Dodatek řeší zvýšený poplatek za uložení odpadu obcí na skládce, a to ve výši 1250 Kč za tunu pro rok 

2024. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 3 ke Smlouvě o odstranění odpadů s P-D Refractories CZ 

a.s., Nádražní 218, 679 63 Velké Opatovice, IČ: 16343409. 

 

 

                Pro       9          Proti    0     Zdrželi se 0

   

Usnesení č. 4 bylo schváleno 

 

Jednatel Technických služeb Moravská Třebová informoval, že místo pro uložení odpadu skládka 

Březinka, bude přijímat odpady pouze v letošním roce. Místo bude brzy plné.   

 

 

  b)  Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dotaci – Pardubický kraj 

Dodatek řeší prodloužení termínu na vyúčtování dotace a to do 30. 4. 2024. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dotaci s Pardubickým krajem, 

Komenského náměstí 125, 530 02 Pardubice, IČ: 70892822. 

 

                Pro       9      Proti     0    Zdrželi se   0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

 

c)  Smlouva o dílo na zhotovení dokumentace – Ing. Jan Hromádko 

Jedná se o zhotovení pasportu ke stávající kanalizaci v Radišově, za částku 17 940 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o dílo na zhotovení dokumentace za částku 17 940 Kč, 

zhotovitel Ing. Jan Hromádko, Bezručova 1152/21, 571 01 Moravská Třebová, IČ: 11105445. 

 

                Pro        9     Proti      0   Zdrželi se   0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

d) Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo – M-Silnice a.s., Pardubice. 

Dodatek řeší navýšení ceny vzniklé vícepracemi o 103 108, 03 Kč.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo s firmou M-Silnice a.s., Husova 1697, 

530 03 Pardubice, IČ: 42196868 a pověření starostky k podpisu Dodatku č. 2. 

 

                Pro      9       Proti    0     Zdrželi se   0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

 



4 

  

e)  Dohoda o provedení práce – oprava sokolovny – Roman David 

Jedná se o montáž sádrokartonových podhledů na WC ženy v sokolovně. Výše odměny je 390 Kč/hod. 

Dohodnutá práce bude provedena od 8. 2. 2024 do 10. 3. 2024 v rozsahu 50 hodin.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Dohodu o provedení práce – montáž sádrokartonových podhledů na 

WC ženy v sokolovně s panem Romanem Davidem, Staré Město 226, 569 32 Staré Město. 

 

                Pro   8          Proti  0       Zdrželi se 1

   

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

Ad 5) Územní plán obce – Změna č. 1 – doplnění obsahu 

Jedná se o doplnění obsahu Změny č. 1 územního plánu obce: 

• č.p. 146 způsob využití lokality z občanské vybavenosti na bydlení v bytových domech,  

• nápravy chyb v současném územním plánu. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění obsahu Změny č. 1 Územního plánu obce Staré Město                     

o změnu způsobu využití lokality č.p. 146 a okolí z občanské vybavenosti na bydlení v bytových 

domech, změnu u č.p. 112 na bydlení a další obdobné nápravy chyb v současném územním plánu.  

 

                Pro   9        Proti   0      Zdrželi se 0

   

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

Od Krajského úřadu – odboru životního prostředí Obec obdržela nesouhlas ke dvěma lokalitám: 

• plocha u Dětřichova,  

• trasa cyklostezky kolem vodního toku – z důvodu nesouladu v návrhu cyklostezky v prostoru 

půdního bloku č. 6601/1, který je v rozporu se schváleným PSZ v rámci schválených KoPÚ ve 

Starém Městě. 

 

Starostka s architektem Ing. Tomášem Slavíkem požádala Ing. Pavla Báču o vysvětlení jeho vyjádření 

k rozporu se schváleným PSZ. Z odpovědi Ing. Pavla Báči vyplývá, že má na mysli trasu cyklostezky 

kolem lesa, která je v původním územním plánu a Změna č. 1 řeší zapracování komplexních 

pozemkových úprav do územního plánu obce. Pokud změna nebude dořešena, nebude možné realizovat 

cyklostezku středem pole. 

 

Pan Kozák požádal starostku o žádost i odpověď od Ing. Pavla Báči. 
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Ad 6) Rekonstrukce plotu u MŠ 

Pan Buriánek poptal firmu OPLOTIMETO.cz. Firma navrhuje plot 3D, kolem celé školky za cenu 

326 324 Kč včetně DPH. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje firmu OPLOTIMETO.cz, Dobrovského 258, 563 01 Lanškroun,               

IČ: 14133857 na zhotovení plotu u MŠ dle cenové nabídky ve výši 326 324 Kč včetně DPH. 

 

                                        Pro   8     Proti   0     Zdrželi se 1 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

Ad 7) Počet pracovníků a VPP pro rok 2024 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje v roce 2024 přijmout maximálně 2 pracovníky na práci pro Obec 

Staré Město. 

 

                                        Pro     9   Proti     0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

 

Ad 8) Žádosti: 

a) o poskytnutí investiční dotace na kanalizační přípojku k RD  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Žádost o investiční dotaci z rozpočtu obce Staré Město na rok 2024 

od pana XXX XXX, Staré Město XXX, 569 32 Staré Město na zhotovení kanalizační přípojky 

k novostavbě rodinného domu na částku 25 000 Kč. 

 

                                      Pro       9  Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

 

Ad 9)Různé: 

 a) Výroční zpráva o poskytování informací za r. 2023 

Starostka informovala o Výroční zprávě za rok 2023 o poskytování informací podle zákona č. 106/1999 

Sb., o svobodném přístupu k informacím Obecním úřadem Staré Město. 

V roce 2023 nebyla podána žádná žádost o informaci.  

 

b) Informace o podané žádosti o dotaci od PaK na věcné prostředky požární ochrany 

Jedná se o Defibrilátor Zoll AED 3 vč. brašny za částku 78 640 Kč. Kraj v případě schválení, poskytne 

dotaci do výše 70 % celkových pořizovacích nákladů, včetně DPH. 

 

 

 c) Informace o předané stavbě cesty v Radišově dne 19. 12. 2023 od SPÚ 

Pozemkový úřad předal obci cestu v Radišově. Oplocenky s výsadbou se budou předávat až v roce 2026. 

 

 

 

 

http://www.oplotimeto.cz/
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 d) Informace o Tříkrálové sbírce 

Celkově vybrala Charita Moravská Třebová částku 910 229 Kč, z toho ve Starém Městě, Radišově, 

Petrušově a Bílé Studni částku 14 063 Kč. 

 

 e) Informace o roční míře inflace 

Roční míra inflace je za rok 2023 10,7 %. Obec proto navýšila nájem o inflaci všem nájemcům bytových 

a nebytových prostor. 

 

Ad 10) Diskuze 

Starostka informovala, že na zdravotním středisku teče kotel, je letitý z roku 1997. Výměna je nutná 

ihned.  

 

Paní Burešová se dotázala na prostor, kde byla dětská ordinace. Starostka odpověděla, že prostor je zatím 

prázdný. Pan Kozák navrhuje využít prostor pro lékárnu. Starostka sdělila, že tato myšlenka už zde 

v minulosti byla, ale z důvodu přísné legislativy tento návrh nepřipadá v úvahu. Pan Šmída dále 

oponoval, že by do tohoto záměru nešel, protože je pouze otázkou času, kdy skončí i ostatní doktoři                    

a jestli se vůbec podaří zdravotní středisko udržet.  

 

Pak Kozák navrhl, že by se mohl vypsat záměr na pronájem volných nebytový prostor. S tímto starostka 

nesouhlasí, z důvodu existence lékařských ordinací nelze prostor pronajmout pro jiné účely.  

Zastupitelé zmínili i možnou úvahu, že by se prostor dal využít v budoucnu na zřízení obecního bytu.  

 

Starostka se dotázala pana Kozáka, jestli připravil zprávu o činnosti TJ. Pan Kozák odpověděl, že nic 

nemá, fotbal skončil a už nebude. Pouze sdělil, že areál využívá jen pár členů, kteří si rekreačně jdou 

zahrát 2x týdně fotbal a florbal.   

 

Paní XXXX upozornila na poškozený goedetický bod u jejich zahrady. Obec zajistí opravu.  

 

Ing. Petr Báča informoval, že chybějící nevysázené stromy v aleji směr Bílá Studně s panem XXX 

dosází, dále sdělil, že péči o stromy má na starosti Obec. Starostka Ing. Petra Báču vyzvala, aby výsadbu 

zkontroloval. 

  

Paní Burešová se dotázala, zda architekt Ing. Tomáš Slavík uhradí penále za aktualizaci územního plánu, 

když nedodržel termín zpracování aktualizace. Starostka přečetla informaci od Ing. Slavíka, ze které 

vyplývá, že termíny dle Smlouvy o dílo jsou dodrženy.  

 

Dále se paní Burešová dotázala Ing. Gálové, kolik bude obec stát Maxijedlík, který bude 11. 2. 2024 na 

Staroměstském veselí. Ing. Gálová sdělila, že obec to nebude stát nic, naopak Maxijedlík pozve i TV. 

 

Pan XXX požádal starostku o sdělení informace, kdo vznesl připomínky ke Změně č.1 územního plánu. 

Starostka odpověděla, že byly vzneseny celkem 3 připomínky: 

1. se týkala majitele pozemku v Petrušově, který požaduje zarovnat tvar zastavitelné plochy, 

2. od Ing. Petra Báči, který nesouhlasí s ponecháním dvou tras cyklostezky a nesouhlasí s ponecháním 

trasy u lesa, 

3. od X XXX XXX, jedná se o stejný nesouhlas jako u Ing. Petra Báči. 

  

Starostka seznámila zastupitele s obsahem připomínek. 
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Ad 11) Závěr 19:08 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  
 

Zapisovatel:  Ing. Helena Gálová  …………………………… 
 

 

Ověřovatelé:     
                      ………………………………dne………………………. 
    Jiří Šmída 
 

    ………………………………dne………………………. 
    Jana Kejdová 
 

Starostka:     ………………………………dne……………………….. 
    Jarmila Řezníčková  

 

 

 

 

 

Vyvěšeno: 16. 2. 2024 

Sejmuto:  
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